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                  Kołobrzeg, dnia 2 października 2019 r. 
BRM.0002.14.2019.K 
 

Protokół Nr 14/2019 
 

z XIV sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 2 października 2019 r. o godzinie 
9:00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ulica Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2019 – 2027, 

3) powierzenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg uprawnień do ustalania 

wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej 

Gminy Miasto Kołobrzeg zarządzanych przez Miejski Ośrodek Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu, 

4) szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych  

i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury, 

5) oddania w dzierżawę, na okres od dnia 10.10.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. 

części działki numer 2/2 położonej w obrębie 5 przy ul. Sikorskiego  

w Kołobrzegu, 

6) sprzedaży działki gruntu nr 130 obręb 16, położonej w Kołobrzegu przy ulicy 

Zagłoby, 

7) sprzedaży działki gruntu nr 204/12 obręb 17, położonej w Kołobrzegu przy 

ulicy Świętego Wojciecha, 

8) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

9) uchylenia Uchwały Nr XXXIV/489/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 

2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg 

obejmującego tereny położone pomiędzy torami kolejowymi relacji  

Kołobrzeg – Białogard a obrębem ewidencyjnym Kądzielno w gminie 

Kołobrzeg, 

10) uchylenia uchwały Rady Miasta Kołobrzeg (dot. uchylenia Uchwały  

Nr XXXIV/497/17 z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie wybudowania obiektu 

spędzania czasu wolnego w Kołobrzegu), 

11) wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koszalinie i Sądu Rejonowego  

w Kołobrzegu na kadencję od 2020 r. do 2023 r., 

12) wskazania Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania czynności 

związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady, 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 
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14) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

15) zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg, 

16) zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg, 

17) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 13/2019 z XIII sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 10 września 2019 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 

Lewandowski otworzył XIV sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  

Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Pana Marka Hoka - Posła na Sejm RP,  

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta,  

 Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”  

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 
21 radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że z dniem 18 września 2019 r. złożył rezygnację  
z funkcji Przewodniczącego Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. W dniu 30 września  
2019 r. wybrano nowe władze Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. Nowe prezydium klubu: 
1) Bogdan Błaszczyk – przewodniczący 
2) Artur Dąbkowski - wiceprzewodniczący 
 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem obrad.  
 
W dyskusji nad porządkiem obrad głos zabierali: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 
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 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

Wnioski formalne  
Pan radny Jacek Kalinowski w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożył na piśmie 
wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad 
w punkcie 4 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (dot. ustanowienia roku 2020 
Rokiem Olgierda Szerląga). Do wniosku dołączono projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji. 
 
Pan radny Jacek Kalinowski w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożył na piśmie 
wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad 
w punkcie 4 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki. Do wniosku 
dołączono projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki. 
 
Pan radny Jacek Kalinowski w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożył na piśmie 
wniosek formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad 
w punkcie 4 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców na działania 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi wniesionej przez mieszkańców ulicy Basztowej).  
 
Pan radny Maciej Bejnarowicz w imieniu Komisji Rewizyjnej złożył na piśmie wniosek 
formalny o zmianę porządku obrad polegający na wprowadzeniu do porządku obrad punktu 
4a o treści: „Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji przyznanych 
Akademii Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi Piłkarskiemu Kotwica 
Kołobrzeg w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem prawidłowego i celowego 
wykorzystania środków finansowych oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków 
Komisji Rewizyjnej z ww. kontroli”. Do wniosku dołączono projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji przyznanych Akademii 
Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi Piłkarskiemu Kotwica Kołobrzeg  
w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem prawidłowego i celowego 
wykorzystania środków finansowych wraz ze sprawozdaniem z ww. kontroli. 
 
Wnioski formalne wraz z projektami uchwał i sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej Radni 
otrzymali drogą elektroniczną oraz w formie pisemnej. Ponadto Radni mieli udostępnione 
skany wniosków wraz z projektami uchwał i stanowiskiem Prezydenta Miasta w systemie 
eSesja przy punkcie 1 „Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum”. 
 
Głosowanie nad wnioskami formalnymi o zmianę porządku obrad 
1. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Jacka 
Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 
Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji (dot. ustanowienia roku 2020 Rokiem Olgierda Szerląga): 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. Ten projekt uchwały został ujęty w punkcie 4, 
jako podpunkt 18. 
 
2. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Jacka 
Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 
Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
wniosków mieszkanki.  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki. Ten projekt uchwały został 
ujęty w punkcie 4, jako podpunkt 19. 
 
3. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Jacka 
Kalinowskiego w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 
Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi mieszkańców na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi wniesionej przez 
mieszkańców ulicy Basztowej). 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców na działania Prezydenta Miasta 
Kołobrzeg. Ten projekt uchwały został ujęty w punkcie 4, jako podpunkt 20. 
 
 
4. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Macieja 
Bejnarowicza w imieniu Komisji Rewizyjnej.  
Wprowadzenie do porządku obrad punktu 4a o treści: „Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  
z kontroli problemowej dotacji przyznanych Akademii Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz 
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Miejskiemu Klubowi Piłkarskiemu Kotwica Kołobrzeg w latach 2016 – 2018 w ujęciu 
finansowym pod kątem prawidłowego i celowego wykorzystania środków finansowych oraz 
podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z ww. kontroli”. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad punkt 4a o 
treści:   Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji przyznanych 
Akademii Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi Piłkarskiemu 
Kotwica Kołobrzeg w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem 
prawidłowego i celowego wykorzystania środków finansowych oraz podjęcie uchwały 
w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z ww. kontroli”. 
 
Porządek obrad sesji po zmianach przyjętych przez Radę 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2019 – 2027, 

3) powierzenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg uprawnień do ustalania 

wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej 

Gminy Miasto Kołobrzeg zarządzanych przez Miejski Ośrodek Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu, 

4) szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych  

i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury, 

5) oddania w dzierżawę, na okres od dnia 10.10.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. 

części działki numer 2/2 położonej w obrębie 5 przy ul. Sikorskiego  

w Kołobrzegu, 

6) sprzedaży działki gruntu nr 130 obręb 16, położonej w Kołobrzegu przy ulicy 

Zagłoby, 

7) sprzedaży działki gruntu nr 204/12 obręb 17, położonej w Kołobrzegu przy 

ulicy Świętego Wojciecha, 

8) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg, 

9) uchylenia Uchwały Nr XXXIV/489/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 

2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg 

obejmującego tereny położone pomiędzy torami kolejowymi relacji  

Kołobrzeg – Białogard a obrębem ewidencyjnym Kądzielno w gminie 

Kołobrzeg, 

10) uchylenia uchwały Rady Miasta Kołobrzeg (dot. uchylenia Uchwały  

Nr XXXIV/497/17 z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie wybudowania obiektu 

spędzania czasu wolnego w Kołobrzegu), 

11) wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koszalinie i Sądu Rejonowego  

w Kołobrzegu na kadencję od 2020 r. do 2023 r., 

12) wskazania Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania czynności 

związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady, 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

15) zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg, 

16) zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg, 

17) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji 

Rady Miasta Kołobrzeg, 

18) rozpatrzenia petycji, 

19) rozpatrzenia wniosków mieszkanki, 

20) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi 

wniesionej przez mieszkańców ulicy Basztowej). 

     4a. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji przyznanych 
   Akademii Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi Piłkarskiemu 
   Kotwica Kołobrzeg w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem  
              prawidłowego i celowego wykorzystania środków finansowych oraz podjęcie  
              uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjne ww. kontroli”. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz  

z informacją stanowią załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pa radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
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 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 Pan radny Przemysław Kiełkowski 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 

Radni złożyli na pismie do Prezydent Miasta interpelacje i zapytania. 

Pan radny Przemysław Kiełkowski złożył dwie interpelacje 

 Interpelacja w sprawie poprawy oznaczenia na S6 na kołobrzeskiej „małej 

obwodnicy” 

 Interpelacja w sprawie podcięcia gałęzi wzdłuż bloku przy ul. Wąskiej 

 

Pan radny Łukasz Zięba złożył interpelację w sprawie cięć pielęgnacyjnych drzew na ulicy 

Pomorskiej 

 

Pan radny Dariusz zawadzki złożył cztery interpelacje: 

 Interpelacja w sprawie montażu urządzeń fitness na Osiedlu nr 3 „Zamoście” 

 Interpelacja w sprawie remontu ulicy Warcisława III i progów zwalniających na ulicy 

Zygmuntowskiej 

 Interpelacja w sprawie oznakowania autobusów Komunikacji Miejskiej 

 Interpelacja w sprawie siedziby Zarządu Osiedla nr 3 ‘Zamoście” 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła trzy interpelacje: 

 Interpelacja w sprawie wyceny nieruchomości na ulicy Wolności 

 Interpelacja w sprawie oświetlenia na ul. 6 Dywizji Piechoty 

 Interpelacja w sprawie nowej siedziby Państwowej Szkoły Muzycznej 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył dwa zapytania: 

 Zapytanie w sprawie organizacji koncertu O.S.T R-y w Hali Milenium 

 Zapytanie w sprawie organizacji Festiwalu Wiatru i Fal 

 

Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył jedną interpelację w sprawie agitacji wyborczej i jedno 

zapytanie w sprawie przebudowy targowiska. 

 

Pani radna Renata Brączyk złożyła cztery interpelacje i jedno zapytanie: 

 Interpelacja w sprawie zamontowania lamp oświetleniowych przy ul. Kolumba 

 Interpelacja w sprawie oświetlenia przejść dla pieszych na ulicy Świętego Wojciecha 

 Interpelacja w sprawie wykonania skróconej dokumentacji energetycznej do 

podłączenia monitoringu na Placu Trzech Pokoleń w Radzikowie 

 Interpelacja w sprawie remontu ulicy Skoczylasa w Radzikowie 

 Zapytanie w sprawie realizacji zadania zabiegi rehabilitacyjne dla seniorów 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył interpelację w sprawie zwiększenia ilości koszy na śmieci 

wzdłuż ulicy Fredry 
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Pan radny złożył dwie interpelacje: 

 Interpelacja w sprawie decyzji środowiskowej 

 Interpelacja w sprawie remontu ulicy Zdrojowej 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył dwa zapytania: 

 Zapytanie w sprawie podestu na ulicy Dubois 

 Zapytanie w sprawie znaku drogowego (koniec parkingu) 

 

Pani radna Danuta Wilk złożyła dwie interpelacje: 

 Interpelacja w sprawie przeniesienia wiaty przystankowej 

 Interpelacja w sprawie zwiększenia ilości kursów autobusów linii nr 5 

 

Pani radna Agnieszka Trafas złożyła interpelację w sprawie zaległości z tytułu niepłaconych 

opłat parkingowych od zagranicznych turystów. 

 

Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2019 r. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji ds. Budżetowo – 

Gospodarczych przedstawił Adam Hok – Członek Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

4. Komisja Społeczna. Opinie przedstawiła Pani radna Renata Brączyk – 

Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub uznaje wszystkie zmiany 

zaproponowane przez Panią Prezydent Miasta i będzie głosował za projektem 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapowiadając, ze każdy z członków Klubu 

będzie głosował indywidualnie. 



9 

 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub nie 

popiera projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIV/175/19 w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię Komisji ds. Budżetowo – 

Gospodarczych przedstawił Adam Hok – Członek Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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4. Komisja Społeczna. Opinie przedstawił Pan radny Maciej Bejnarowicz – Członek 

Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapowiadając, że każdy z członków Klubu 

będzie głosował indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub nie 

popiera projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie: zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIV/176/19 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2019 – 2027. 
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Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta 

Kołobrzeg uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów 

użyteczności publicznej Gminy Miasto Kołobrzeg zarządzanych przez Miejski Ośrodek 

Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu, 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Członek Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

3. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek - 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że przyjęcie tej uchwały uprości 

procedurę ustalania cen i opłat za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej 

Gminy Miasto Kołobrzeg zarządzanych przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapowiadając, że Klub jest przeciwny temu 

projektowi uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub jest 

przeciwny temu projektu uchwały. Przewodnicząca Klubu poinformowała, że ich 

stanowisko było prezentowane na posiedzeniu Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz - Zastępca Prezydenta Miasta w trybie głosu (Ad 

Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pan radny Adam Hok 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i 

wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

powierzenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za 

korzystanie z obiektów użyteczności publicznej Gminy Miasto Kołobrzeg zarządzanych przez 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIV/177/19 w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Kołobrzeg uprawnień do 

ustalania wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej 

Gminy Miasto Kołobrzeg zarządzanych przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu. 

 
Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków i trybu 

przyznawania stypendiów artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia  

w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury, 
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Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Członek Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Społeczna. Opinie przedstawił Pan radny Maciej Bejnarowicz – Członek 

Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani radna Małgorzata Grotto 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski, który zgłosił poprawkę o treści: „W § 9 ust.1 projekty 

uchwały wyrazy „Wzory wniosków” zastąpić wyrazem „Wnioski”. 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i 

wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad poprawką zgłoszoną przez 

Pana radnego Bartosza Bieńkowskiego o treści: W § 9 ust.1 projekty uchwały wyrazy „Wzory 

wniosków” zastąpić wyrazem „Wnioski”. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Kalinowski, Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę zgłoszoną przez 

Pana radnego Bartosza Bieńkowskiego. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów artystycznych i dorocznych 

nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Kalinowski, Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/178/19  

w sprawie w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów 

artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

 
Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od 
dnia 10.10.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. części działki numer 2/2 położonej w obrębie 5 
przy ul. Sikorskiego w Kołobrzegu 
 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Członek Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – 

Woźniak– Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrał Pan radny Krzysztof Plewko, 

który zapytał, czy obiekt był wybudowany przez dzierżawcę. 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta udzieliła odpowiedzi, że obiekt był wybudowany 

przez dzierżawcę. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i 

wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  
w dzierżawę, na okres od dnia 10.10.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. części działki numer 2/2 
położonej w obrębie 5 przy ul. Sikorskiego w Kołobrzegu: 
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W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Kamil Barwinek, Dariusz Zawadzki 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/179/19 
w sprawie w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od dnia 10.10.2019 r. do dnia 
31.12.2020 r. części działki numer 2/2 położonej w obrębie 5 przy ul. Sikorskiego  
w Kołobrzegu. 
 
Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 130 

obręb 16, położonej w Kołobrzegu przy ulicy Zagłoby 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Członek Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały nagrane 

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży działki 
gruntu nr 130 obręb 16, położonej w Kołobrzegu przy ulicy Zagłoby: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 
Łukasz Zięba 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Dariusz Zawadzki 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/180/19 

w sprawie w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 130 obręb 16, położonej  

w Kołobrzegu przy ulicy Zagłoby. 

 
Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 204/12 
obręb 17, położonej w Kołobrzegu przy ulicy Świętego Wojciecha 
 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Członek Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Członek Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 
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 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan Damian Kunz - Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i 

wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

sprzedaży działki gruntu nr 204/12 obręb 17, położonej w Kołobrzegu przy ulicy Świętego 

Wojciecha: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dąbkowski, Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/181/19 
w sprawie sprzedaży działki gruntu nr 204/12 obręb 17, położonej w Kołobrzegu przy 
ulicy Świętego Wojciecha. 
 
Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kołobrzeg 

 

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka.  

W imieniu Klubu projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska - Przewodnicząca Klubu. 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie ustnie i pisemnie 

stanowisko do projektu uchwały, które stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Członek Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   
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3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak- 

Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub uznaje uwagi zgłoszone 

przez Panią Prezydent Miasta za zasadne i że Klub będzie głosował przeciw. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pan radny Adam Hok - 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie poprze projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i 

wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Po dyskusji Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg: 

W glosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 
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PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Grotto 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały. 
 
Po tym glosowaniu Przewodniczący ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 
 
Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIV/489/17 

Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg obejmującego tereny położone pomiędzy torami kolejowymi relacji 

Kołobrzeg – Białogard a obrębem ewidencyjnym Kądzielno w gminie Kołobrzeg 

 

Projektodawcą uchwały był Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”. W imieniu Klubu projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący 

Klubu.  

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie stanowisko do projektu 

uchwały zawarte w piśmie z dnia 1 października 2019 r. Pismo stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok - Hoka 

– Członka Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak- 

Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie.   

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub jest przeciwny przerywaniu 

już rozpoczętej procedury planistycznej. Procedura planistyczna pozwala na pełną 

kontrolę tego procesu. Brak uzgodnień świadczy o tym, żeby taką procedurę 

prowadzić dalej. Na zakończenie Przewodniczący Klubu poinformował, że Klub nie 

poprze projektu uchwały.. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie poprze projektu uchwały z tych 
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powodów, o których wcześniej wspomniał Przewodniczący Klubu Radnych 

„Kołobrzescy Razem” 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub poprze 

projekt uchwały. Klub podtrzymał swoje wcześniejsze stanowiska dotyczące obrony 

obszaru cennie przyrodniczego, na którym znajdują się złoża borowiny. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Radca prawny 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk - Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Izabela Szymańska – Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Izabela Szymańska – Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Izabela Szymańska – Zastępca Naczelnika Wydziału Urbanistyki i Architektury 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pełnomocnik Park Mirocice Sp. z o.o. 
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 Pan radny Jacek Kalinowski zgłosił wniosek formalny, aby po tym projekcie uchwały 

ogłosić godzinna przerwę w obradach. 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję nad tym 

projektem uchwały. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji Komunalnej 

o odrzucenie projektu uchwały: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów odrzuciła projekt uchwały 

Klubu Radnych ‘Prawo i Sprawiedliwość” w sprawie uchylenia Uchwały  

Nr XXXIV/489/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg obejmującego tereny położone pomiędzy torami 

kolejowymi relacji Kołobrzeg – Białogard a obrębem ewidencyjnym Kądzielno  

w gminie Kołobrzeg 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod glosowanie wniosek o przerwę obiadową zgłoszony 

przez Pana radnego Jacka Kalinowskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Zgodnie z wolą Rady, Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godz. 16:00. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta 

Kołobrzeg (dot. uchylenia Uchwały Nr XXXIV/497/17 z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie 

wybudowania obiektu spędzania czasu wolnego w Kołobrzegu) 

 

Projektodawcą uchwały była Grupa 5 Radnych: Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki, Jacek 

Woźniak, Karolina Szarłata – Woźniak, Maciej Bejnarowicz. W imieniu Grupy Radnych 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak.  

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła stanowisko do projektu uchwały  

w pismie z dnia 25 września 2019 r. Pani Prezydent Miasta negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Pismo wraz ze stanowiskiem stanowi załącznik do protokołu. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Członek Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. Opinie przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak-

Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub ze zrozumieniem odnosi się 

do projektu uchwały, ale biorąc pod uwagę stanowisko Pani Prezydent Miasta 

opowiada się za wstrzymaniem decyzji w tej sprawie do dnia 15 października 2019 r. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z członków Klubu 

zagłosuje indywidualnie.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok - 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub opowiada się za wstrzymaniem decyzji 

do dnia 15 października 2019 r. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub nie 

wypracował jednolitego stanowiska. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Danuta Wilk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję nad tym 

projektem uchwały. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony 

przez Pana radnego Krzysztofa Plewko dot. zmiany porządku obrad poprzez wycofanie  

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Kołobrzeg 

(dot. uchylenia Uchwały Nr XXXIV/497/17 z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie wybudowania 

obiektu spędzania czasu wolnego w Kołobrzegu): 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad poprzez 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały Grupy Radnych w sprawie uchylenia 

uchwały Rady Miasta Kołobrzeg (dot. uchylenia Uchwały Nr XXXIV/497/17 z dnia  

14 lipca 2017 r. w sprawie wybudowania obiektu spędzania czasu wolnego  

w Kołobrzegu) zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Punkt 4 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Koszalinie i Sądu Rejonowego w Kołobrzegu na kadencję od 2020 r. do 

2023 r. 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Przewodniczący Rady, który był 
jego autorem. Przewodniczący poinformował o tym, że zgodnie z art. 160 § 1ustawy z dnia 
27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych ławników do sądów okręgowych oraz 
do sądów rejonowych wybierają rady gmin, których obszar jest objęty właściwością tych 
sądów - w głosowaniu tajnym. W związku z prowadzonymi w tym roku wyborami ławników 
sądowych na kadencję 2020 - 2023, Prezes Sądu Okręgowego w Koszalinie pismem z dnia 
30 kwietnia 2019 r. (wpływ do Biura Rady 9 maja 2019 r.) podał liczbę ławników sądowych, 
którzy winni być wybrani przez Radę Miasta Kołobrzeg: 
1) do Sądu Okręgowego w Koszalinie - 5 osób; 
2) do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu - 13 osób; 
3) do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu do orzekania z zakresu prawa pracy i ubezpieczeń 
społecznych - 15 osób. 
W terminie ustawowym do 30 czerwca 2019 r. wpłynęły łącznie 23 zgłoszenia. I tak: 
1) do Sądu Okręgowego w Koszalinie wpłynęły 2 zgłoszenia, 
2) do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu wpłynęło 8 zgłoszeń, 
3) do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy  
       wpłynęło 13 zgłoszeń. 
Do projektu uchwały została dołączona opinia Zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników z dnia 4 września 2019 r.  Opinia stanowi załącznik do protokołu. 
Wybory ławników odbywają się najpóźniej w październiku w roku kalendarzowym, w którym 
upływa kadencja dotychczasowych ławników. Na zakończenie Przewodniczący dodał, że 
zgodnie z przepisami Rada na dzisiejszej sesji jest zobowiązana do dokonania w głosowaniu 
tajnym wyboru ławników.  

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub popiera projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i 

z uwagi na to, że wybór ławników następuje w głosowaniu tajnym, zgodnie § 44 ust. 5 

Statutu Miasta głosowanie odbędzie się przy użyciu opieczętowanych kart do głosowania 

przy wykorzystaniu przygotowanej w tym celu urny. Głosowanie przeprowadzi trzyosobowa 

komisja skrutacyjna wybrana przez Radę. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów 

do Komisji Skrutacyjnej. Która przeprowadzi tajne głosowania. 

1) w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koszalinie,  

2) w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu, 

3) w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu do orzekania  

w sprawach z zakresu prawa pracy. 

Pan radny Kamil Barwinek do Komisji Skrutacyjnej zgłosił Pana radnego Łukasza Ziębę. 
Pan radny Bogdan Błaszczyk do Komisji Skrutacyjnej zgłosił Pana radnego Przemysława 
Kiełkowskiego. 
Pan radny Piotr Rzepka do Komisji Skrutacyjnej zgłosił Pana radnego Wiesława Parusa. 
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Pan radny Łukasz Zięba wyraził zgodę. 
Pan radny Przemysław Kiełkowski wyraził zgodę. 
Pan radny Wiesław Parus wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący zarządził glosowanie w sprawie wyboru Komisji Skrutacyjnej do 
przeprowadzenia tajnego głosowania - wybory ławników do Sądu Okręgowego w Koszalinie, 
do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu, do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu do orzekania w 
sprawach z zakresu prawa pracy w składzie: 
1. Łukasz Zięba 
2. Przemysław Kiełkowski 
3. Wiesław Parus. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 
Izabela Zielińska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Zięba 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Komisję Skrutacyjną 
do przeprowadzenia tajnego głosowania - wybory ławników do Sądu Okręgowego w 
Koszalinie, do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu, do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu 
do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy w składzie: 
1. Łukasz Zięba 
2. Przemysław Kiełkowski 
3. Wiesław Parus. 
 
Komisja Skrutacyjna ze swojego grona wyłoniła Przewodniczącego, którym został Pan radny 
Łukasz Zięba.  
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej podał zasady tajnego głosowania. 
Po wyjaśnieniu zasad, Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia tajnego 
głosowania: 

1) w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koszalinie na kadencję  

od 2020 r. do 2023 r.,  

2) w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu na kadencję od 

2020 r. do 2023 r.,  

3) w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu do orzekania w 

sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję od 2020 r. do 2023 r. 

 

Po przeprowadzeniu głosowania, Przewodniczący Rady na wniosek Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej ogłosił 20 minut przerwy w obradach w celu obliczenia głosów przez 

Komisję Skrutacyjną. 
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Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i udzielił głosu Panu radnemu Łukaszowi 
Ziębie – Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej, który odczytał protokoły z 
przeprowadzonego głosowania: 

1) w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koszalinie na kadencję  

od 2020 r. do 2023 r., 

2) w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu na kadencję od 

2020 r. do 2023 r.,  

3) w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu do orzekania  

w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję od 2020 r. do 2023 r. 

Powyższe protokoły stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Po odczytaniu protokołu, Przewodniczący Rady na jego podstawie stwierdził, że Rada  
w głosowaniu tajnym wybrała 2 ławników do Sądu Okręgowego w Koszalinie na kadencję od 
2020 r. do 2023 r. w osobach: 

1) Stanisław Krusiński 

2) Marek Rynio, 

Po odczytaniu protokołu, Przewodniczący Rady na jego podstawie stwierdził, że Rada  
w głosowaniu tajnym wybrała 8 ławników do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu na kadencję 
od 2020 r. do 2023 r. w osobach: 
1) Oskar Andrzejewski 
2) Krystyna Chocian  
3) Elżbieta Renata Downarowicz 
4) Anna Maria Drozd 
5) Lucyna Zofia Jasek 
6) Danuta Kasperska 
7) Bogusława Kowalska 
8) Grażyna Mielniczuk. 
 
Po odczytaniu protokołu, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w głosowaniu tajnym 
wybrała 13 ławników do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu do orzekania w sprawach  
z zakresu prawa pracy na kadencję od 2020 r. do 2023 r. w osobach: 
1) Roman Czwarno 
2) Jolanta Froncz 
3) Anna Getka 
4) Kazimierz Franciszek Jana 
5) Jan Piotr Jończyk 
6) Elżbieta Kotus 
7) Renata Krzyżanowska 
8) Andrzej Libera 
9) Alicja Maria Stawowczyk 
10) Iwona Sołanko 
11) Małgorzata Rzepka - Klincewicz 
12) Bogdan Wasila 
13) Halina Barbara Willma. 
 
Przewodniczący stwierdził, że tym samym Rada w głosowaniu tajnym podjęła 

UCHWAŁĘ NR XIV/182/19 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego  

w Koszalinie i Sądu Rejonowego w Kołobrzegu na kod 2020 r. do 2023 r. 

 
Punkt 4 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego 
Rady do dokonywania czynności związanych z podróżami służbowymi 
Przewodniczącego Rady 
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Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił Radzie projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub popiera projekt uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
glosowanie nad projektem uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady do 
dokonywania czynności związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Jacek Kalinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Dariusz Zawadzki 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XIV/183/19 w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania 
czynności związanych z podróżami służbowymi Przewodniczącego Rady. 
 
Punkt 4 podpunkt 13 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 
składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 
 
Przewodniczący Rady Pan radny Piotr Lewandowski, korzystając z przysługującej mu 
inicjatywy uchwałodawczej przedstawił Radzie projekt uchwały:, „Zgodnie z § 52 ust. 3 
Statutu Miasta w toku kadencji Rada może dokonywać zmian w składach liczbowych i 
osobowych stałych Komisji. Rada Miasta w Uchwałach: Nr II/3/18 z dnia 29 listopada 2019 r.; 
Nr VII/99/19 z dnia 24 kwietnia 2019 r. i Nr X/129/19 z dnia 18 czerwca 2019 r. ustaliła 
następujące składy liczbowe stałych Komisji Rady: 
1) Rewizyjnej do 6 radnych (w składzie osobowym Komisji jest obecnie 6 radnych); 
2) Budżetowo - Gospodarczej do 8 radnych (w składzie osobowym Komisji obecnie jest  
     8 radnych); 
3) Oświaty i Kultury do 6 radnych (w składzie osobowym Komisji obecnie jest 6 radnych); 
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4) Komunalnej do 7 radnych (w składzie osobowym Komisji obecnie jest 7 radnych); 
5) Prawa do 8 radnych (w składzie osobowym Komisji obecnie jest 4 radnych); 
6) Uzdrowiskowej do 8 radnych (w składzie osobowym Komisji obecnie jest 8 radnych); 
7) Morskiej do 6 radnych ( w składzie osobowym Komisji obecnie jest 4 radnych); 
8) Społecznej do 8 radnych (w składzie osobowym Komisji obecnie jest 5 radnych); 
9) Skarg, Wniosków i Petycji do 6 radnych (w składzie osobowym Komisji obecnie jest  
      5 radnych); 
10) Sportu i Turystyki do 8 radnych (w składzie osobowym Komisji obecnie jest 5 radnych). 
 
Na dzień przygotowania projektu uchwały rezygnację z członkostwa złożyli: 
- w Komisji Oświaty i Kultury radni: Bartosz Bieńkowski i Renata Brączyk; 
- w Komisji Prawa radni: Piotr Rzepka i Maciej Bejnarowicz; 
- w Komisji Sportu i Turystyki radni: Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, 
- w Komisji Społecznej radny Łukasz Zięba. 
 
Na dzień przygotowania projektu uchwały wolę pracy wyrazili: 
1. W Komisji Budżetowo - Gospodarczej radni: Piotr Lewandowski, Maciej Bejnarowicz, 
Bartosz Bieńkowski, Dariusz Zawadzki, Adam Hok, Agnieszka Trafas, Izabela Zielińska, 
Jacek Woźniak, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski.  
 
2. W Komisji Oświaty i Kultury radni: Małgorzata Grotto, Wiesław Parus,  
Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk. 
 
3. W Komisji Komunalnej radni: Krzysztof Plewko, Kamil Barwinek, Jacek Kalinowski, 
Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 
 
4. W Komisji Prawa radni: Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Piotr Lewandowski. 
 
5. W Komisji Uzdrowiskowej radni: Karolina Szarłata - Woźniak, Artur Dąbkowski,  
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba, 
Jacek Woźniak, Maciej Bejnarowicz. 
 
6. W Komisji Morskiej radni: Artur Dąbkowski, Bogdan Błaszczyk, Jacek Kalinowski, 
Krzysztof Plewko. 
 
7. W Komisji Społecznej radni: Renata Brączyk, Maciej Bejnarowicz, Małgorzata Grotto, 
Piotr Lewandowski. 
 
8. W Komisji Sportu i Turystyki radni: Kamil Barwinek, Adam Hok, Przemysław 
Kiełkowski, Bartosz Bieńkowski. 
 
9. W Komisji Rewizyjnej radni: Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Kamil 
Barwinek, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Izabela Zielińska, Danuta Wilk. 
 
10. W Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radni: Jacek Kalinowski, Agnieszka Trafas, 
Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba, Wiesław Parus”. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że każdy z członków 

Klubu będzie głosował indywidualnie.  
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3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub popiera projekt uchwały wraz z poprawką o treści: § 1 pkt 1 projektu uchwały 

otrzymuje brzmienie: 1) Komisji Rewizyjnej do 8 radnych.” 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
 Pan radny Artur Dąbkowski, Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk-Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu  (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad 

Vocem). 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez 

Panią radną Izabelę Zielińską w imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka 

Woźniaka o treści: § 1 pkt 1 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: 1) Komisji Rewizyjnej do 

8 radnych.” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (8) 

Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Pani 

Radnej Izabeli Zielińską zgłoszoną w imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” 

Jacka Woźniaka. 

 

Następnie Przewodniczący oddaję pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg z zapisem  

w § 1 projektu uchwały: 

„W Uchwale Nr II/3/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie 

ustalenia składu liczbowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, zmienionej Uchwałą Nr 

VIII/99/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 24 kwietnia 2019 r. i Uchwałą Nr X/129/19 Rady 

Miasta Kołobrzeg z dnia 18 czerwca 2019 r., § 1 otrzymuje brzmienie: 

„§ 1. Ustala się skład liczbowy stałych Komisji Rady: 

1) Rewizyjnej do 8 radnych; 
2) Budżetowo - Gospodarczej do 11 radnych; 
3) Oświaty i Kultury do 6 radnych; 
4) Komunalnej do 7 radnych; 
5) Prawa do 8 radnych; 
6) Uzdrowiskowej do 9 radnych; 
7) Morskiej do 6 radnych; 
8) Społecznej do 8 radnych; 
9) Skarg, Wniosków i Petycji do 7 radnych; 
10) Sportu i Turystyki do 8 radnych.”. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 
Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Kamil Barwinek 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Rzepka 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIV/184/19 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego stałych 
Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Punkt 4 podpunkt 14 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 
składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 
 
Przewodniczący Rady korzystając z przysługującej mu inicjatywy uchwałodawczej 
przedstawił Radzie projekt uchwały. Zgodnie z § 52 ust. 3 Statutu Miasta w toku kadencji 
Rada może dokonywać zmian w składach liczbowych i osobowych stałych Komisji. Rada 
Miasta w uchwale Nr II/4/18 z dnia 29 listopada 2019 r., zmienionej uchwałami:  
Nr VII/75/19 z dnia 19 marca 2019 r., Nr VII/81/19 z dnia 3 kwietnia 2019 r., Nr VIII/100/19 z 
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dnia 24 kwietnia 2019 r. i Nr X/130/19 z dnia 18 czerwca 2019 r. ustaliła następujące składy 
osobowe: 
1. Komisji Budżetowo - Gospodarczej: 
1) Piotr Lewandowski, 
2) Maciej Bejnarowicz, 
3) Bartosz Bieńkowski, 
4) Dariusz Zawadzki, 
5) Adam Hok, 
6) Agnieszka Trafas, 
7) Izabela Zielińska, 
8) Jacek Woźniak. 
 
2. Komisji Oświaty i Kultury: 
1) Bartosz Bieńkowski, 
2) Renata Brączyk, 
3) Małgorzata Grotto, 
4) Wiesław Parus, 
5) Karolina Szarłata - Woźniak, 
6) Danuta Wilk. 
 
3. Komisji Komunalnej: 
1) Krzysztof Plewko, 
2) Kamil Barwinek, 
3) Jacek Kalinowski, 
4) Wiesław Parus, 
5) Łukasz Zięba, 
6) Dariusz Zawadzki, 
7) Danuta Wilk. 
 
4. Komisji Prawa: 
1) Piotr Rzepka, 
2) Maciej Bejnarowicz, 
3) Bogdan Błaszczyk, 
4) Artur Dąbkowski. 
 

5. Komisji Uzdrowiskowej: 
1) Karolina Szarłata - Woźniak, 
2) Artur Dąbkowski, 
3) Adam Hok, 
4) Przemysław Kiełkowski, 
5) Krzysztof Plewko 
6) Agnieszka Trafas, 
7) Łukasz Zięba, 
8) Jacek Woźniak. 
 
6. Morskiej: 
1) Artur Dąbkowski, 
2) Bogdan Błaszczyk, 
3) Jacek Kalinowski, 
4) Krzysztof Plewko. 
 
7. Społecznej: 
1) Renata Brączyk, 
2) Maciej Bejnarowicz, 
3) Małgorzata Grotto, 
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4) Piotr Lewandowski, 
5) Łukasz Zięba. 
 
8. Sportu i Turystyki: 
1) Kamil Barwinek, 
2) Jacek Kalinowski, 
3) Małgorzata Grotto, 
4) Przemysław Kiełkowski, 
5) Adam Hok. 
 
Uchwałą Nr II/5/18 z dnia 29 listopada 2018 r. Rada powołała Komisję Rewizyjną, zm. 
Uchwała Nr VI/76/19 z dnia 19 marca 2019 r. w składzie: 
1) Maciej Bejnarowicz, 
2) Bartosz Bieńkowski, 
3) Kamil Barwinek, 
4) Adam Hok, 
5) Przemysław Kiełkowski, 
6) Izabela Zielińska. 
 
Uchwałą Nr II/6/18 z dnia 29 listopada 2018 r., zm. Uchwała Nr XI/148/19 z dnia 25 lipca 
2019 r. i Uchwała Nr XIII/172/19 z dnia 10 września 2019 r. Rada powołała Komisję 
Skarg, Wniosków i Petycji w składzie: 
1) Jacek Kalinowski, 
2) Agnieszka Trafas, 
3) Danuta Wilk, 
4) Jacek Woźniak, 
5) Dariusz Zawadzki. 
 
Na dzień przygotowania projektu uchwały rezygnację z członkostwa złożyli: 
- w Komisji Oświaty i Kultury radni: Bartosz Bieńkowski i Renata Brączyk; 
- w Komisji Prawa radni: Piotr Rzepka i Maciej Bejnarowicz; 
- w Komisji Sportu i Turystyki radni: Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski; 
- w Komisji Społecznej radny Łukasz Zięba. 
 
Na dzień przygotowania projektu uchwały wolę pracy wyrazili: 
1. W Komisji Budżetowo - Gospodarczej radni: Piotr Lewandowski, Maciej 
Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Dariusz Zawadzki, Adam Hok, Agnieszka Trafas, 
Izabela Zielińska, Jacek Woźniak, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Przemysław 
Kiełkowski. 
 
2. W Komisji Oświaty i Kultury radni: Małgorzata Grotto, Wiesław Parus, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk. 
 
3. W Komisji Komunalnej radni: Krzysztof Plewko, Kamil Barwinek, Jacek Kalinowski, 
Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba. 
 
4. W Komisji Prawa radni: Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Piotr Lewandowski. 
 
5. W Komisji Uzdrowiskowej radni: Karolina Szarłata - Woźniak, Artur Dąbkowski, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba, 
Jacek Woźniak, Maciej Bejnarowicz. 
 
6. W Komisji Morskiej radni: Artur Dąbkowski, Bogdan Błaszczyk, Jacek Kalinowski, 
Krzysztof Plewko. 
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7. W Komisji Społecznej radni: Renata Brączyk, Maciej Bejnarowicz, Małgorzata 
Grotto, Piotr Lewandowski. 
 
8. W Komisji Sportu i Turystyki radni: Kamil Barwinek, Adam Hok, Przemysław 
Kiełkowski, Bartosz Bieńkowski.” 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub popiera projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg z zapisem w § 2 

projektu uchwały: 

„§ 2. W uchwale Nr II/4/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie 
ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, zmienionej uchwałami: 
Nr VII/75/19 z dnia 19 marca 2019 r., Nr VII/81/19 z dnia 3 kwietnia 2019 r., Nr VIII/100/19 

z dnia 24 kwietnia 2019 r. i Nr X/130/19 z dnia 18 czerwca 2019 r., § 1 otrzymuje brzmienie: 

„§ 1. W skład stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg powołuje się następujących 

radnych: 
1) do Komisji Budżetowo - Gospodarczej: 

a) Piotr Lewandowski 

b) Maciej Bejnarowicz 

c) Bartosz Bieńkowski 

d) Dariusz Zawadzki 

e) Adam Hok 

f) Agnieszka Trafas 

g) Izabela Zielińska 

h) Jacek Woźniak 

i) Bogdan Błaszczyk 

j) Artur Dąbkowski 

k) Przemysław Kiełkowski 

2) do Komisji Oświaty i Kultury: 
a) Małgorzata Grotto 

b) Wiesław Parus 

c) Karolina Szarłata – Woźniak 

d) Danuta Wilk 

3) do Komisji Komunalnej: 
a) Krzysztof Plewko 
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b) Kamil Barwinek 

c) Jacek Kalinowski 

d) Wiesław Parus 

e) Łukasz Zięba 

f) Dariusz Zawadzki 

g) Danuta Wilk 

4) do Komisji Prawa: 
a) Bogdan Błaszczyk 

b) Artur Dąbkowski 

c) Piotr Lewandowski 

5) do Komisji Uzdrowiskowej: 
a) Karolina Szarłata – Woźniak 

b) Artur Dąbkowski 

c) Adam Hok 

d) Przemysław Kiełkowski 

e) Krzysztof Plewko 

f) Agnieszka Trafas 

g) Łukasz Zięba 

h) Jacek Woźniak 

i) Maciej Bejnarowicz 

6) do Komisji Morskiej: 
a) Artur Dąbkowski 

b) Bogdan Błaszczyk 

c) Jacek Kalinowski 

d) Krzysztof Plewko 

7) do Komisji Społecznej: 
a) Renata Brączyk 

b) Maciej Bejnarowicz 

c) Małgorzata Grotto 

d) Piotr Lewandowski 

8) do Komisji Sportu i Turystyki: 
a) Kamil Barwinek 

b) Przemysław Kiełkowski 

c) Adam Hok 

d) Bartosz Bieńkowski.” 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
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Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/185/19 

w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 4 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg: 
 
Przewodniczący Rady korzystając z inicjatywy uchwałodawczej przedstawił Radzie projekt 

uchwały: „Zgodnie z § 52 ust.3 Statutu Miasta Kołobrzeg w toku kadencji Rada może 

dokonywać zmian w składach liczbowych i osobowych stałych Komisji. W skład Komisji 
Rewizyjnej, zgodnie z art. 18a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
oraz § 60 ust. 1 i 2 Statutu Miasta Kołobrzeg wchodzą radni, w tym przedstawiciele 
wszystkich klubów z wyjątkiem radnych pełniących funkcje: Przewodniczącego oraz 
Wiceprzewodniczącego Rady. Rada Miasta na sesji w dniu 29 listopada 2018 r. ustaliła skład 
liczbowy Komisji Rewizyjnej do 6 radnych. Od 27 maja 2019 r. w Radzie Miasta działają 
cztery Kluby Radnych: 
1) Klub Radnych "Kołobrzescy Razem" 
2) Klub Radnych "Prawo i Sprawiedliwość" 
3) Klub Radnych "Nowy Kołobrzeg" 
4) Klub Radnych "Obywatelski Kołobrzeg" Jacka Woźniaka. 
Skład osobowy Komisji Rewizyjnej po zmianach dokonanych przez Radę Miasta na sesji  
w dniu 19 marca 2019 r. przedstawia się następująco: 
1) Maciej Bejnarowicz - Przewodniczący Komisji, 
2) Kamil Barwinek - Członek Komisji, 
3) Bartosz Bieńkowski - Członek Komisji, 
4) Adam Hok - Członek Komisji, 
5) Przemysław Kiełkowski - Członek Komisji, 
6) Izabela Zielińska - Członek Komisji. 
W dniu 20 września 2019 r. wolę pracy w Komisji Rewizyjnej wyraziła radna Danuta Wilk – 
członek Klubu ‘Kołobrzescy Razem” 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub popiera projekt uchwały i zgłasza kandydaturę radnego Jacka Woźniaka do 

Komisji Rewizyjnej. Pan radny Jacek Wożniak wyraził ustną zgodę. 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Panią 

radną Izabelę Zielińską w imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka 

o treści: W § 1 projektu uchwały po słowach „powołuje się radną Danutę Wilk” dopisać „oraz 

radnego Jacka Woźniaka”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg 

wraz z przyjętą poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/186/19 

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 4 podpunkt 16 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg 
 

Przewodniczący Rady korzystając z przysługującej mu inicjatywy uchwałodawczej 

przedstawił Radzie projekt uchwały: „Zgodnie z § 52 ust.3 Statutu Miasta Kołobrzeg w toku 

kadencji Rada może dokonywać zmian w składach liczbowych i osobowych stałych Komisji. 
W skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zgodnie z art. 18b ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym oraz § 51a ust. 2 Statutu Miasta Kołobrzeg wchodzą radni, 
w tym przedstawiciele wszystkich klubów z wyjątkiem radnych pełniących funkcje: 
Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczącego Rady. Rada Miasta na sesji w dniu  
29 listopada 2018 r. ustaliła skład liczbowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 6 radnych. 
Od 27 maja 2019 r. w Radzie Miasta działają cztery Kluby Radnych: 
1) Klub Radnych „Kołobrzescy Razem" 
2) Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość" 
3) Klub Radnych „Nowy Kołobrzeg" 
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4) Klub Radnych „Obywatelski Kołobrzeg" Jacka Woźniaka. 
Skład osobowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji po zmianach dokonanych przez Radę 
Miasta na sesji w dniu 10 września 2019 r. przedstawia się następująco: 
1) Jack Kalinowski - Przewodniczący Komisji 
2) Agnieszka Trafas - Członek Komisji 
3) Danuta Wilk - Członek Komisji 
4) Dariusz Zawadzki - Członek Komisji, 
5) Jacek Woźniak - Członek Komisji. 
W dniu 19 września 2019 r. wolę pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyraził radny 
Wiesław Parus - członek Klubu Radnych "Kołobrzescy Razem". W dniu 20 września 2019 r. 
wolę pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyraził radny Łukasz Zięba - członek Klubu 
Radnych "Nowy Kołobrzeg".” 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera 

projekt uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub popiera projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrał Pan radny Dariusz Zawadzki 

złożył rezygnację z członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i zgłosił poprawkę do projektu 

uchwały o treści: 

„§ 2 otrzymuje brzmienie: § 2. Odwołuje się radnego Dariusza Zawadzkiego z członka 

Komisji.” Obecny § 2 stanie się § 3. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję i w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną 

przez Pana radnego Dariusza Zawadzkiego: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Kalinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Bejnarowicz 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę radnego 

Dariusza Zawadzkiego i tym samym odwołała go z członka Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kołobrzeg wraz  

z przyjętą wcześniej poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (21) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XIV/187/19 

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 17 – podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru 

przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg 

 
Przewodniczący Rady korzystając z przysługującej mu inicjatywy uchwałodawczej 
przedstawił Radzie projekt uchwały. Zgodnie z § 52 ust. 3 Statutu Miasta w toku kadencji 
Rada może dokonywać zmian w składach liczbowych i osobowych stałych Komisji. W dniu 
10 września 2019 r. pisemną rezygnację z funkcji przewodniczących stałych Komisji złożyli: 
1) Pan radny Bartosz Bieńkowski z funkcji Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury; 
2) Pan radny Krzysztof Plewko z funkcji Przewodniczącego Komisji Komunalnej; 
3) Pan radny Piotr Rzepka z funkcji Przewodniczącego Komisji Prawa; 
4) Pani Rada Karolina Szarłata - Woźniak z funkcji Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej; 
5) Pani radna Renata Brączyk z funkcji Przewodniczącej Komisji Społecznej. 
W dniu 18 września 2019 r. pisemną rezygnację z funkcji Przewodniczącego Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej złożył Pan radny Piotr Lewandowski w związku z wyborem na 
Przewodniczącego Rady Miasta. Zgodnie z § 52 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczących 
Komisji wybiera Rada spośród członków Komisji. 
 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. W imieniu Klubu Radnych stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub popiera projekt uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie 

wypracował stanowiska do projektu uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poczeka na kandydatów na 

Przewodniczących Komisji. 
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4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu, która 

powiedziała, że w pierwszej kolejności należałoby zagłosować za odwołaniem 

Przewodniczących Komisji, którzy złożyli rezygnację i dopiero wtedy należałoby 

zaproponować nowych Przewodniczących Komisji i zagłosować. 

 

Przewodniczący Rady nawiązał jeszcze raz do uzasadnienia do projektu uchwały i następnie 

podał kandydatów na Przewodniczących stałych Komisji Rady. 

W § 1 pkt 1 na Przewodniczącą Komisji Budżetowo – Gospodarczej Przewodniczący Rady 

zaproponował Panią radną Agnieszkę Trafas. Pani radna wyraziła zgodę. 

 

W § 1 pkt 2 na Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury Przewodniczący Rady 

zaproponował Pana radnego Wiesława Parusa. Pan radny wyraził zgodę. 

 

W § 1 pkt 3 na Przewodniczącego Komisji Komunalnej Przewodniczący Rady zaproponował 

Pana radnego Łukasza Ziębę. Pan radny wyraził zgodę. 

 

W § 1 pkt 4 na Przewodniczącego Komisji Prawa Przewodniczący Rady zaproponował Pana 

radnego Bogdana Błaszczyka. Pan radny Wyraził zgodę. 

 

W § 1 pkt 5 na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej Przewodniczący Rady 

zaproponował Pana radnego Adama Hoka. Pan radny wyraził zgodę. 

W § 1 pkt 6 na Przewodniczącą Komisji Społecznej przewodniczący Rady zaproponował 
Panią radną Małgorzatę Grotto.  Pani radna wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady poinformował również o spotkaniu z Przewodniczącymi Klubów 
Radnych, którzy przekazali informację, że radni, którzy złożyli rezygnację z funkcji 
Przewodniczących Komisji: Oświaty i Kultury, Prawa, Uzdrowiskowej, Społecznej potwierdzili 
to. 
 

W dalszej części dyskusji udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani radna Izabela Zielińska 

Dyskusja oraz wystąpienia Przewodniczących Klubów zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Zgodnie z wolą Rady, Przewodniczący zarządził głosowanie nad wyborem 

Przewodniczących Komisji osobno. 

Głosowanie w sprawie: § 1 punkt 1 projektu uchwały - odwołanie Pana radnego Piotra 

Lewandowskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Gospodarczej  

i wybór Pani radnej Agnieszki Trafas na Przewodniczącą Komisji Budżetowo – 

Gospodarczej: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (6) 

Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała radną Agnieszkę 

Trafas na Przewodniczącą Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 

 

Głosowane w sprawie:§ 1 punkt 2 projektu uchwały: odwołanie Pana radnego 

Bartosza Bieńkowskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury  

i wybór Pana radnego Wiesława Parusa na Przewodniczącego Komisji Oświaty  

i Kultury: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata – Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 

Wiesława Parusa na Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury. 

 

Glosowanie w sprawie: § 1 punkt 3 projektu uchwały: odwołanie radnego Krzysztofa 

Plewko z funkcji Przewodniczącego Komisji Komunalnej i wybór Przewodniczącego 

Komisji Komunalnej Pana radnego Łukasza Zięby: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (5) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Woźniak 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 

Łukasza Ziębę na Przewodniczącego Komisji Komunalnej. 

 

Głosowanie w sprawie: § 1 punkt 4 projektu uchwały: odwołanie Pana radnego Piotra 

Rzepkę z funkcji Przewodniczącego Komisji Prawa i wybór Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka na Przewodniczącego Komisji Prawa: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (5) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego 

Bogdana Błaszczyka na Przewodniczącego Komisji Prawa. 

 

Głosowanie w sprawie: § 1 punkt 5 projektu uchwały: odwołanie Pani radnej Karoliny 

Szarłaty – Woźniak z funkcji Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej i wybór Pana 

radnego Adama Hoka na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (4) 

Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Pana radnego Adama 

Hoka na Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej. 

 

Głosowanie w sprawie: § 1 punkt 6 projektu uchwały: odwołanie Pani radnej Renaty 

Brączyk z funkcji Przewodniczącej Komisji Społecznej i wybór Pani radnej Małgorzaty 

Grotto na Przewodniczącą Komisji Społecznej: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów wybrała Panią radną 

Małgorzatę Grotto na Przewodniczącą Komisji Społecznej. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, z zapisem  

w § 1:  

§ 1. W Uchwale Nr II/7/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie 

wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Kołobrzeg, zmienionej Uchwałą  

Nr X/131/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 18 czerwca 2019 r., wprowadza się następujące 

zmiany: 

1) w § 1 pkt 2 - z funkcji Przewodniczącego Komisji Budżetowo - Gospodarczej odwołuje 
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się Pana radnego Piotra Lewandowskiego i w to miejsce wybiera się Panią radną Agnieszkę 
Trafas: 
 

2) w § 1 pkt 3 - z funkcji Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury odwołuje się Pana 

radnego Bartosza Bieńkowskiego i w to miejsce wybiera Pana radnego Wiesława Parusa; 
  

3) w § 1 pkt 4 - z funkcji Przewodniczącego Komisji Komunalnej odwołuje się Pana radnego 

 

4) w § 1 pkt 5 - z funkcji Przewodniczącego Komisji Prawa odwołuje się Pana radnego 

Piotra Rzepkę i w to miejsce wybiera się Pana radnego Bogdana Błaszczyka; 
 

5) w § 1 pkt 6 - z funkcji Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej odwołuje się Panią radną 

Karolinę Szarłatę - Woźniak i w to miejsce wybiera się Pana radnego Adama Hoka; 
 

6) w § 1 pkt 8 - z funkcji Przewodniczącej Komisji Społecznej odwołuje się Panią radną 

Renatę Brączyk i w to miejsce wybiera się Panią radną Małgorzatę Grotto. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 
 
PRZECIW (1) 
Jacek Kalinowski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XIV/188/19 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących stałych 
Komisji Rady Miasta Kołobrzeg. 
 

Punkt 4 podpunkt 18 - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. Komisja przygotowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej ustanowienia roku 2020 Rokiem Olgierda Szerląga. W imieniu Komisji projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan radny Jacek Kalinowski – 

Przewodniczący Komisji. 

 

Prezydent Miasta w swoim stanowisku z dnia 30 wrzesnia 2020 r. poparła projekt uchwały 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych  
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1. W imieniu Klubu Radnych stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 

projektu uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie uzgodnił 

jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował stanowiska do 

projektu uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub popiera projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję nad tym 

projektem uchwały. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem w sprawie 

rozpatrzenia petycji, z zapisem w § 1: 

„Uwzględnia się petycję wniesioną przez grupę osób reprezentowanych przez ………., 

dotyczącą ustanowienia roku 2020 Rokiem Olgierda Szerląga.” 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Błaszczyk 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIV/189/19 w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Punkt 4 podpunkt 19 - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i przygotowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków 

mieszkanki. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie 

Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  

 

Prezydent Miasta w swoim stanowisku z dnia 30 wrzesnia 2020 r. nie wniosła uwag do 

projektu uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Stanowisko stanowi załącznik do 

protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. W imieniu Klubu Radnych stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 

projektu uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie 

wypracował stanowiska do projektu uchwały. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował stanowiska do 

projektu uchwały. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Mieszkanka składająca wniosek 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję nad tym 

projektem uchwały. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki, z zapisem w § 1: „Nie uwzględnia się 

wniosków mieszkanki Kołobrzegu ……. z dnia 13.08.2019 r. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Barwinek 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XIV/190/19 w sprawie rozpatrzenia wniosków mieszkanki. Rada nie uwzględniła 

wniosków mieszkanki. 

 

Punkt 4 podpunkt 20 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców 

na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg (dot. skargi wniesionej przez mieszkańców 

ulicy Basztowej) 

 

Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające przeprowadziła Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i przygotowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

mieszkańców na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. W imieniu Komisji projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Prezydent Miasta w swoim stanowisku z dnia 1 października 2020 r. nie wniosła uwag do 

projektu uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Stanowisko stanowi załącznik do 

protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. W imieniu Klubu Radnych stanowisko przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub miał za mało czasu na wypracowanie 

stanowiska do projektu uchwały. 

2. W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” stanowisko przedstawił Pan 

radny Maciej Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie 

wypracował stanowiska do projektu uchwały z uwagi na zbyt mało czasu. 

3. W imieniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” stanowisko przedstawił Pan radny Adam 

Hok – Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował stanowiska do 

projektu uchwały z uwagi na zbyt mało czasu. 

4. W imieniu Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka stanowisko 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że 

Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję nad tym 

projektem uchwały. 

Dyskusja, wystąpienia Przewodniczących Komisji oraz Przewodniczących Klubów zostały 

nagrane i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg,  

z zapisem w § 1 „Uznaje się za bezzasadną skargę mieszkańców na działania Prezydenta 

Miasta Kołobrzeg, wniesioną przez mieszkańców ulicy Basztowej.”: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Woźniak 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ   

NR XIV/191/19 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców na działania Prezydenta 

Miasta Kołobrzeg. Rada uznała skargę mieszkańców za bezzasadną. 

Punkt 4a - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji 
przyznanych Akademii Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi 
Piłkarskiemu Kotwica Kołobrzeg w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem 
prawidłowego i celowego wykorzystania środków finansowych oraz podjęcie uchwały 
w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z ww. kontroli”.  
 
W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały w sprawie 
przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji przyznanych Akademii 
Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi Piłkarskiemu Kotwica Kołobrzeg  
w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem prawidłowego i celowego 
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wykorzystania środków finansowych przedstawił Radzie Pan radny Bartosz Bieńkowski – 
Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej. 
 

Stanowisko Prezydent Miasta do projektu uchwały zostało wyrażone w piśmie z dnia 30 

sierpnia 2020 r. i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Przewodniczący Klubów Radnych: 

1) „Kołobrzescy Razem”,  

2) „Prawo i Sprawiedliwość” 

3) „Nowy Kołobrzeg” 

4) „Obywatelski Kolobrzeg” Jacka Woźniaka 

poinformowali, że popierają projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem  

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
 Pan radny Kamil Barwinek, który zgłosił cztery poprawki do wniosków Komisji 

Rewizyjnej: w § 1 projektu uchwały wykreślić wniosek nr 1, zmienić treść wniosku nr 

2, wykreślić wniosek nr 3, zmienić treść wniosku nr 6. 

 Pan radny Krzysztof Plewko zawnioskował o odrzucenie wniosków zgłoszonych 

przez Pana radnego Kamila Barwinka. 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny  

o zmianę porządku obrad polegający na wycofaniu z porządku obrad projektu 

uchwały Komisji Rewizyjnej wraz ze sprawozdaniem z kontroli 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad 

wycofanie pkt 4a. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Krzysztof Plewko, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Kalinowski 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady i tym samym wycofała z porządku 
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obrad punkt 4a - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji 
przyznanych Akademii Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi 
Piłkarskiemu Kotwica Kołobrzeg w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem 
prawidłowego i celowego wykorzystania środków finansowych oraz podjęcie uchwały 
w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z ww. kontroli”.  
 
Punkt 5 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie  
z działalności między sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 6 porządku 
obrad. 
 
Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje: 
 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

 W dniu 11 września 2019 r. do Biura Miasta wpłynęło pismo Kombinatu Budowlanego 

Hydrobud Spóła z o.o. Sp. K zawierające prośbę o wspólne pochylenie się nad 

problematyką zagospodarowania przestrzeni pomiędzy ulicami: Solna, Jedności 

Narodowej oraz Śliwińskiego w ujęciu potrzeb rozwojowych miasta Kołobrzeg, w tym 

realizacji przez miasto zadań publicznych. Powyższe pismo zostało skierowane do 

Komisji Budżetowo-Gospodarczej. 

 

 W dniu 12 września 2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo ze Spółki Kołobrzeg 

Parsęta zawierające schemat do porozumienia zamiany działek nr 203/3 i 187/2 

obręb 13 przy ul. Kamiennej (własność Miasta) na działki 23/1 i 23/2 obręb 11 przy  

ul. Zygmuntowskiej w Kołobrzegu (własność spółki Kołobrzeg Parsęta) oraz 

przeniesienie siedziby Spółki Arriva Spółka z o.o. na teren zastępczy przy  

ul. Koszalińskiej w Kołobrzegu, gdzie właścicielem jest miasto Kołobrzeg. Powyższe 

pismo skierowałem do Komisji Budżetowo – Gospodarczej i Komisji Komunalnej. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza na posiedzeniu w dniu 25 września 2019 r. 

zapoznała się z pismem i wystąpiła do Prezydent Miasta o przygotowanie projektu 

uchwały w sprawie zamiany nieruchomości, do którego załącznik stanowić będzie 

porozumienie. W dniu 30 września 2019 r. wpłynęło pismo Prezydenta Miasta z dnia 

27 września 2019 r. zawierające stanowisko Prezydenta Miasta w tej sprawie. Pismo 

skierowane do Komisji Budżetowo – Gospodarczej i Komisji Komunalnej. 

 

 23 września 2019 r. wpłynęło wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie dot. przeprowadzonej w okresie od 21 marca do  

14 czerwca 2019 r. kontroli kompleksowej gospodarki finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg za lata 2015 – 2018, wybranych zagadnień za okres sprzed 2015 r. oraz 

występujących w roku 2019.  Pismo zostało przesłane do wszystkich Radnych. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 17 września 

2019 r. poz. 4690 została opublikowana Uchwała Nr XIII/155/19 Rady Miasta 

Kołobrzeg z dnia 10 września 2019 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 
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Wszystkie wspomniane przez Przewodniczącego dokument zostały dostarczone radnym 

drogą elektroniczna i stanowią załącznik do protokołu. 

 

W tym punkcie porządku obrad głos zabierali: 

 Pan radny Piotr Rzepka, który poruszył sprawę zwiększenia pojemności skrzynek 

nadawczo – odbiorczych radnych. 

 Pan radny Kamil Barwinek zaprosił radnych na pierwsze spotkanie dot. organizacji 

Wigilii dla samotnych 

 Pani radna Izabela Zielińska  

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

(Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Punkt 7 – Zamknięcie sesji.  
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XIV sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 20:00. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski 
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 


